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PRO Värmdös årsmöte den 17 mars 2022 

Plats: Diamantens lokal, Kullsvedsvägen 1 

Närvarande 47 medlemmar 

§  1 Ordförande Tore Axelsson hälsade alla välkomna till 

föreningens årsmöte.  

§  2 En tyst minut hölls för de medlemmar som under verk-

samhetsåret avlidit. Den avslutades med att Anny läste en 

dikt av Alf Henriksson. 

§  3 Mötet ansåg att mötet utlysts i god tid 

§  4 Dagordningen godkändes 

§  5 Till ordförande för årsmötet valdes Carl Kangas  

§  6 Till sekreterare för årsmötet valdes Anny Axelsson Lidell 

§  7 Till att justera protokollet tillika rösträknare valdes Lena 

Nyman och Lars Dahlberg 

§  8 Verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2021 lästes 

upp och godkändes av mötet.  

 Den ekonomiska rapporten presenterades av kassören och 

godkändes därefter av mötet.  

 Dokumenten läggs därefter till handlingarna.  

§  9 Revisorernas rapport lästes upp och revisorerna rekom-

menderade årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2021. 

§  10 Balans- och resultaträkning godkändes 

§  11 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksam-

hetsåret 2021. 

§  12 Tore Axelsson valdes till ordförande i ett år (omval) 

§  13 Styrelsen hade tidigare beslutat att utöka med två ledamöter. 

Fyra ledamöter valdes på två år 

Hedvig Lidberg (nyval) 

Per-Olof Johansson(nyval) 

Elsa Nyberg (nyval) 

John Hultberg (nyval) 
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§  14 Till revisorer på ett år valdes 

Lennart Karlsson, sammankallande (omval) och  

Ove Palmqvist, (omval) 

§  15 Till revisorersättare på ett år valdes Lars Dahlberg (omval) 

§  16 Till valberedning på ett år valdes  

Elisabeth Karlsson, (nyval), sammankallande 

Kerstin Andersson (omval) 

Solveig Yttergren (nyval) 

§  17 Inga motioner hade inkommit inför årsmötet 

§  18 Övriga frågor. Ingen av medlemmarna på mötet hade någon fråga. 

§  19 Innan årsmötet avslutades tackade Tore Carl Kangas för att 

han ställt upp som ordförande för mötet och överlämnade en 

chokladask. 

 Bosse Svenson lämnar nu PRO Värmdös styrelse efter många 

år. Tore överlämnade en blomsteruppsättning som tack för 

hans stora engagemang i föreningen. Ett stort tack även till 

Rosalba som varit mycket engagerad i vår förening. 

 Mötet avslutades. 

 Underhållningen efter mötet stod Mats Heden. Det blev schlager 

som hade några år på nacken. Allsång innan det var dags för kaffe 

och jättegoda landgångar som Guldkanten gjort åt oss. 

 Vid pennan 

 

 

 Anny Axelsson Lidell 

 

 

 

 Carl Kangas 

Ordförande 

 

Justeras 

 

 

 

Lena Nyman Lars Dahlberg 

 


